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برگزاری نشست کمیته قهرمانی کارگروه ورزش بانوان هرمزگان

دومین نشست تخصصی کمیته قهرمانی کارگروه ورزش بانوان استان هرمزگان به ریاست امیاری مدیرکل ورزش و جوانان هرمزگان برگزارشد.
روسای  ونواب  کل  اداره  معاونین  هرمزگان،  جوانان  و  ورزش  مدیرکل  امیاری  ریاست  به  هرمزگان  استان  بانوان  ورزش  کارگروه  قهرمانی  کمیته  تخصصی  نشست   دومین 
ح استعدادیابی و برنامه ریزی در رشته های هدف در سالن  کمیته ،با موضوع  شناسایی و تعیین رشته های هدف استان در بخش بانوان ، ارائه طر هیات های ورزشی عضو 
جلسات اداره کل ورزش و جوانان هرمزگان برگزار شد.مدیرکل ورزش و جوانان هرمزگان در این نشست اظهارداشت: امیدوارم با افزایش تقویت حوزه ورزش حرفه ای در بانوان، 

بتوانیم در کشور سرآمد باشیم و با این رویکرد،بتوانیم بانوان بیشتری از استان در رشته های هدف نیز درسطح تیم های ملی  داشته باشیم.            
که  گونه ای  کل، تمرکز زدایی از مرکز و توجه به شهرستان ها، بخش ها و روستاها است به    محمودرضا امیاری اظهار داشت:  رویکرد وزرات ورزش و جوانان و به تبع ادارات 

می توان استعدادهای بالقوه ای بسیار زیادی در حوزه ورزش بانوان را در شهرستان ها و روستاهای استان کشف نمود. 

 صبح ساحل  // محمودرئیسی: 
دوره  چهارمین  و  بیست  دوم   مرحله 
قهرمانی  میدانی  و  دو  های   رقابت 
باشگاه های کشور در بخش آقایان با شرکت 
انقلاب  آفتاب  ورزشی  مجموعه  در  تیم   ۱۳

استان تهران برگزار شد .
دوره  چهارمین  و  بیست  از  دوم  مرحله    
در  کشور  های  باشگاه  قهرمانی  های  رقابت 
مجموعه ورزشی آفتاب انقلاب تهران برگزار شد 
نجفی  رضا  حمید  ها  رقابت  این  پایان  در  که 

سپاهان  باشگاه   رودانی  دونده 
یک  و  طلا  مدال  یک  با  اصفهان 
پایان داد. در  کار خودش  برنز به 
روز نخست مرحله دوم حمید رضا 
فولاد  تیم  رودانی  دونده  نجفی 
با  صدمتر  دو  در  سپاهان  مبارکه 
ثانیه  صدم   ۸۵ و  ثانیه   ۱۰ زمان 
در مکان سوم ایستاد و مدال برنز 
رضا  صدمتر  دو  کرد.در  دریافت 
قاسمی از فولاد مبارکه سپاهان، 
صنعت  از  ابارقی  محمدحسین 
نجفی  حمیدرضا   ، کرمان  مس 
از  باقری  مسعود   ، سپاهان  مبارکه  فولاد  از 
دانشگاه  از  مهردادیان  احمد  آزاد،   دانشگاه 
فارس  خلیج  پلیمر  از   زارعی  سجاد   یزد،  
و  سلکتور  از  طالعی  محمد  آباد،  خرم 

عقاب  باشگاه  از  ابراهیمی  محمدجواد 
نیروهوایی اول تا هشتم شدند. 

روز  در  اصفهان  سپاهان  تیم  هرمزگانی  دونده 
دوم این رقابت ها در دو ۴ در ۴۰۰ متر امدادی 
در ۴۰۰  دوی ۴  در  یافت.  دست  طلا  مدال  به 
متر امدادی سپاهان اصفهان اول شد.  باشگاه 
پلیمر خلیج فارس در مکان دوم ایستاد ومس 
پایان  در  کرد.   کسب  را  سومی  عنوان  کرمان 
تیم  مجموع  در  و  ها  رقابت  این  دوم  مرحله 
کسب  را  فولاد مبارکه سپاهان عنوان نخست 
شد.  دوم  آباد  خرم  فارس  خلیج  پلیمر  کرد.  
ایستاد.   سوم  مکان  در  کرمان  مس  صنعت 
و   پنجم  آزاد  دانشگاه  چهارم،   یزد  دانشگاه 
سوم  مرحله  شد.  ششم  هوایی  نیروی  عقاب 
و آخر  این مسابقات پانزده و شانزدهم مهرماه 

برگزار می شود. 

دوومیدانی قهرمانی باشگاه های کشور

 دونده هرمزگانی 
یک مدال طلا و یک برنز کسب کرد 

 گروه ورزش : 
شهرستان  ورزش   هم اندیشی  نشست 
کمبود فضاهای ورزشی به  گلایه از  رودان  با 
که به سبب نبود امکانات، بر  بیان رنج هایی 
قهرمانان ورزشی بهشت جنوب وارده آمده 

پرداختند.
ورزش  حوزه  در  همواره  رودان  شهرستان   
دیرباز  از  مدال آور  قهرمانان  داشتن  به واسطه 
شهره خاص و عام بوده است و طی این سال ها 
نیز استعدادهایی از دل ورزش این شهرستان 
امکانات  خوش  طعم  هرگز  که  آمده اند  بیرون 
گردن  را نچشیده اند اما رنگ خوش مدال را بر 
گلایه های  ورزشکاران  بار  این  دیده اند،  خود 
مسؤولان  با  هم اندیشی  نشست  به  را  خود 
مرکز  از  مدیری  هم  باز  که  نشستی  آوردند، 

استان حضور نداشت.
در  رودان  شهرستان  فوتبال  هیأت  رئیس 
مناسب  زیرساخت های  نبود  نشست،  این 
ادای حق  برای  را مانعی  این رشته ورزشی  در 

فوتبالیست های این منطقه عنوان کرد.
کل شهرستان رودان  محمد زاهدی افزود: در 
برای  استاندارد  زمین  یک  به عنوان  زمینی 
برگزاری مسابقات رسمی فوتبال حتی در حد 

استان هرمزگان هم وجود ندارد.
زمین  تنها  بازسازی  متاسفانه  داد:  ادامه  وی 
زیرسازی،  اجرای  با  شهرستان  مرکز  چمن 
زه کشی و منبع آب نامناسب به یک معضل و 
آغاز  و  شده  مبدل  فوتبال دوستان  برای  رنج 

کوتاه مدت است. ترمیم آن نیز یک مسکن 
این زمین قطعا در  کرد: وجود  زاهدی تصریح 
فصل بارندگی معضلات فراوانی را ایجاد خواهد 
کرد و این وضعیت هرگز در شأن ورزش رودان 
نیست.رئیس هیأت فوتبال شهرستان رودان 
بر لزوم وجود یک زمین چمن فوتبال دیگر در 
گفت: وضعیت زمین چمن  کرد و  کید  رودان تا
و  است  نامناسب  بسیار  هم  بیکاه  مصنوعی 
عدم ترمیم اصولی آن هم به رنجی دیگر مبدل 
شده است. وی افزود: زمین فوتبال در جغین 
پروژه  هم  رودخانه  بخش  در  و  است  کی  خا
احداث زمین چمن چند سال از آغاز عملیاتش 

می گذرد.
با  نیز  رودان  فوتبال  درد  کرد:  کید  تا زاهدی 
ورزشی  مجموعه  فوتبال  چمن  زمین  ترمیم 
نیازمند یک  و  نخواهد شد  شهید چمران دوا 
هستیم.  زمینه  این  در  اساسی  راهکار  و  فکر 
رودان  شهرستان  ژیمناستیک  هیأت  رئیس 

و  نو  نگاه  یک  وجود  لزوم  بر  نشست  این  در 
گفت:  کرد و  کید  جدید در ورزش شهرستان تا
در  شهرستان  پیشرفت  پل  می توانند  ورزش 

بخش های مختلف باشد.
کرد: هرگاه نام ورزش به  کید  کارگر تا حمیدرضا 
اما  را دارد  میان می آید رودان جایگاه نخست 
وقتی اسم زیرساخت ها برده می شود در جدول 
رودان  ورزش  پیشکسوت  هستیم .این  آخر 
کمبود  از  مختلف  رشته های  در  رودان  افزود: 

فضای های ورزشی رنج بسیار می برند.
کارگر از عدم حضور مدیرکل ورزش و جوانان یا 
انتقاد  این نشست  اداره کل ورزش در  نماینده 
گفت: بیان مشکلات ورزش با عدم حضور  کرد و 
فایده  مفید  چگونه  جوانان  و  ورزش  اداره کل 

خواهد بود!
رودان  ورزش های  برخی  کرد:  تصریح  وی 
همچون دوومیدانی سابقه مدال آوری شان در 

کشور به ۳۵ سال قبل برمی گردد. سطح 
رودان  شهرستان  ژیمناستیک  هیأت  رئیس 
ادامه داد: چرا این رشته با این همه استعداد 
هرمزگان  منتخب  ترکیب  همیشه  که  ناب 
نگاه  آن  به  ویژه  به طور  می دهند  تشکیل  را 

نمی شود؟
اجرای  گفت:  رودان  ورزش  کارشناس  این 
معضل  دیگر  کارشناسی،  کار  بدون  پروژه ها 
امور  انجام  نیازمند  و  است  رودان  ورزش 
اصولی و زیر بنایی هستیم.مسؤول نمایندگی 
اداره ورزش و جوانان بخش جغین نیز در این 
کنون  تا  ۱۳۸۹ سال  از  داشت:  اظهار  نشست 
قرار  بهره برداری  مورد  جغین  ورزشی  سالن  که 
گرفت دیگر هیچ پروژه ورزشی را در سطح این 
قریب  افزود:  دهکار  نداشتیم.عمران  بخش 
به ۲۰ هزار نفر جمعیت این بخش عملا دارای 

و  نیستند  مناسبی  ورزشی  فضای  هیچ گونه 
میز  یک  با  روستایی  ورزش  خانه  چند  فقط 
را  جغین  دارایی  همه  فوتبال دستی  و  تنیس 
توزیع  قطعا  کرد:  بیان  می دهد.وی  تشکیل 
امکانات ورزشی سهم بخش جغین  ناعادلانه 
و  ورزش  اداره  نمایندگی  است.مسؤول  شده 
احداث  کلنگ  گفت:  جغین  بخش  جوانان 
چمن، زمین فوتبال بخش جغین نیز دو سال 
برای  حرکتی  هیچ گونه  و  مانده  زمین  بر  است 
آغاز عملیات اجرایی آن صورت نپذیرفته است.
مهدی مبارکی مربی فوتبال پایه در رودان نیز 
سخن  مربیان  و  پایه  فوتبال  به  توجه  عدم  از 
کرد: فوتبالیست های رودانی طی  کید  گفت و تا
این سال ها رنج بسیاری را بابت نبود امکانات، 

تجهیزات و زیرساخت ها متحمل شده اند.
مربیان  از  حمایت  و  توجه  خواستار  وی 
اغلب  افزود:  و  شد  رشته ها  تمامی  در  ورزشی 
زمین های  از  رودان  پایه  فوتبال  استعدادهای 
گر امکانات  که ا کرده اند  کی و نامناسب رشد  خا

بود آنها جایگاه شان قطعا متفاوت می شد.
مرکز  در  فوتبال  باشگاه ها  امکانات  مبارکی 

استان با رودان را قابل قیاس ندانست.
مختلف  رده های  حضور  از  فوتبال  مربی  این 
سال های  طی  شهرستان  این  پایه  فوتبال 
گفت:  کرد و  کشوری  یاد  گذشته در مسابقات 
موفقیت  این  گذشته  سال های  در  متاسفانه 
تلاش  قطعا  داشت:  عنوان  نشد.وی  دیده 
مربیان در این شهرستان برای رضایت خداوند 

و اعتلای نام بهشت جنوب است.
هرگونه  کردن  فراهم  کرد:  کید  تا مبارکی 
زیرساخت و امکانات برای ورزش به ویژه فوتبال 
پایه در رودان سد محکمی در مقابل معضلات 
کشتی  هیأت  بود.رئیس  خواهد  اجتماعی 

شهرستان رودان در این نشست از عدم تحقق 
کشتی در رودان خبر داد. وعده احداث خانه 

با  رودان  در  کشتی  رشته  داشت:  اظهار  وی 
در  گرفتن  قرار  و  کافی  فضای  نداشتن  توجه 
بخشی از سالن قدیمی تختی نیازمند احداث 

یک خانه کشتی به طور مجزا می باشد.
رزمی  هنرهای  و  کونگ فو  هیأت  رئیس 
گفت:  نشست  این  در  رودان  شهرستان 
برای  حتی  ورزشی  رشته  این  در  متاسفانه 
میزبانی  و  شهرستان  مسابقات  برگزاری 
مسابقات استانی فضای مناسبی را در اختیار 
مسابقات  برگزاری  افزود:  زمانی  نداریم.محمد 
چندجانبه در شهرستان های هم جوار مرسوم 
که با آن یک ورزشکار رزمی آمادگی لازم را  است 
کشوری  برای حضور قدرتمندانه در مسابقات 
آن  از  رودان  ورزشکاران  اما  کرد  خواهد  کسب 

بی بهره اند.
رزمی  هنرهای  و  کونگ فو  هیأت  رئیس 
بیان  متاسفانه  کرد:  کید  تا رودان  شهرستان 
و  نداشته  فایده ای  هیچ  کنون  تا مشکلات 

تمامی مشکلات باقی مانده است.
حمیدرضا نجفی یکی از ورزشکاران دوومیدانی 
رودان در این نشست از مشکلات دونده های 
داشت:  اظهار  و  گفت  سخن  رودانی 
خود  تمرینات  انجام  برای  دوومیدانی کاران 
متحمل  دوومیدانی  پیست  نبود  به دلیل 

هزینه های سنگینی در هر هفته می شوند.
گفت: دونده های رودان علی رغم داشتن  وی 
برای  ورزشی  رشته  این  در  ناب  استعدادهای 
رقابت های  در  شرکت  جهت  آماده سازی 
زمین های  در  تمرین  به  مجبور  کشوری 
ج از شهر و عزیمت به ورزشگاه  سنگ لاخی خار
افزود:  وی  هستند.  بندرعباس  فارس  خلیج 
موجب  امکانات  و  مناسب  زیرساخت  وجود 
کشور و  از سطح  فراتر رفتن دونده های رودان 

کسب سکوهای آسیایی و جهانی خواهد شد.
مربی بانوان والیبالیست رودان نیز از امکانات 
بسیار محدود سالن تختی این شهرستان گلایه 
کرد و گفت: متاسفانه بانوان والیبالیست رودان 
که دارای مشکلات  تمرین می کنند  در سالنی 
و  سرمایشی  وسایل  نبود  هم چون  عدیده ای 

سرویس بهداشتی است.
در  تمرین  به  مجبور  شرایط،  بر  بنا  گفت:  وی 
که  هستیم  ظهر  از  بعد   ۱۶ و   ۱۴ ساعت های 
گرمای طاقت فرسا، شرایط را برای بانوان بسیار 

کرده است.  سخت 

در نشست هم اندیشی ورزش رودان 

کردند   اهالی ورزش و ورزشکاران از بی امکاناتی گلایه 

خبر
یز 

م

دبیر هیات فوتبال هرمزگان 

نتایج استعلامات به دستمان نرسیده است
 صبح ساحل  // محمودرئیسی: 

استان  فوتبال  هیات  دبیر 
دو  اینکه  بر  کید  تأ با  هرمزگان 
برای  را  مهرماه   ۲۴ و   ۲۰ تاریخ 
فدارسیون  به  انتخابات  برگزاری 
گفت:  ایم،  کرده  ارائه  فوتبال 
انتخابات  داوطلبین  رد  یا  تأیید 
هیئت فوتبال هنوز قطعی نشده 
و تا زمان ارسال نتایج استعلامات 

کرد. هیچ اظهارنظری نمی توان 
اصغر معماری در خصوص آخرین جزئیات تأیید صلاحیت داوطلبین انتخابات هیات 
فوتبال هرمزگان، افزود: با توجه به پایان یافتن دوره چهار ساله ریاست عباس امینی 
زاده در هیات فوتبال هرمزگان تمامی شرایط برگزاری انتخابات نیز طبق روند قانونی 

کردند. انجام و شش داوطلب برای رقابت در انتخابات این رشته ورزشی نام نویسی 
بررسی  برای  نفره  سه  کمیته  نویسی  نام  اتمام  از  پس  بلافاصله  اینکه  بیان  با   وی 
استعلامات  دریافت  درخواست  همچنین  کرد:  خاطرنشان  شد،  تشکیل  ها  پرونده 
کمیته  که پنجم شهریورماه نیز نتیجه جلسات  قانونی از مراجع ذی صلاح نیز اعلام شد 

سه نفره مشخص شد.
معماری با اشاره به اینکه متأسفانه همچنان نتایج استعلامات به دستمان نرسیده 
گزارش کمیته  است، اضافه کرد: با توجه به اتمام مهلت ده روزه بررسی نیز مجبور شدیم 
کنیم تا بررسی اولیه صورت  سه نفره به همراه پرونده ها را به فدراسیون فوتبال ارسال 

بگیرد.
وی ادامه داد: در این بررسی سه داوطلب تأیید، دو نفر نقص پرونده و یک مورد نیز 
که دو پرونده ناقص بار  دچار مشکل در نداشتن سوابق مدیریتی تشخیص داده شد 
دیگر ارسال شده است اما این موارد هنوز در مراحل اولیه است و تأیید یا رد داوطلبی 

کرد. قطعی نشده و تا زمان ارسال نتایج استعلامات هیچ اظهارنظری نمی توان 
دبیر هیات فوتبال استان هرمزگان در خصوص تاریخ برگزاری انتخابات هیات فوتبال 
کرد: دو تاریخ ۲۰ و ۲۴ مهرماه را برای برگزاری انتخابات هیات فوتبال  هرمزگان، عنوان 

کرده ایم و منتظر اعلام تاریخ نهایی هستیم. هرمزگان به فدارسیون ارائه 
امینی  عباس  داوطلبین،  نام  ثبت  برای  شده  تعیین  ای  هفته  یک  زمان  پایان  در 
فوتبال(،  هیئت  سابق  رنجبریان)دبیر  قاسم  فوتبال(،  هیئت  فعلی  زاده)رئیس 
عبدالمجید دبیبده)رئیس سابق هیئت فوتبال(، اسماعیل بواشه)عضو فعلی شورای 
فرامرز  و  قشم(  واحد  اسلامی  آزاد  دانشگاه  دسینه)رئیس  مهدی  بندرعباس(،  شهر 
که اقدام به نام نویسی  عیانی)پیشکسوت و مربی فوتبال هرمزگان( شش نفری هستند 

کردند. 

کارکنان شهرداری بندرعباس خبر داد  مسئول کمیته ورزشی 

مسابقات دوومیدانی و پینت بال به میزبانی 
سازمان آتش نشانی برگزار خواهد شد

 صبح ساحل  // محمودرئیسی: 
کارکنان شهرداری بندرعباس تا پایان سال ۹۹ مشخص شد.  برنامه  ورزشی 

کارکنان به میزبانی سازمان مدیریت پسماند شهرداری  دومین نشست تخصصی ورزش 
بندرعباس برگزار شد. پوریا دروار رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری بندرعباس 
زمینه  این  در  ما  و  دارد  قرار  اصلی  ها  اولویت  در  پسماند  سازمان  برای  ورزش  گفت: 
کارکنان  کرد تا بتوانیم ورزش همگانی و  کارکنان خواهیم  کمیته ورزش  همکاری لازم با 
کارکنان شهرداری بندرعباس هم  را بیشتر از گذشته ترویج دهیم. مسئول کمیته ورزش 
در این نشست گفت: با توجه به شیوع ویروس کرونا و محدودیت های رشته های تیمی 

گرفته شد. تصمیم بر برگزاری مسابقات رشته های انفرادی 
کارکنان شهرداری  از تعیین رشته های هدف و مورد علاقه  افزود: پس  کریمی  مسلم 
میزبان سازمان  هر  که  مشخص  جاری  سال  پایان  تا  ورزشی  مسابقات   بندرعباس، 

کارکنان شهرداری بندرعباس   دو رشته ورزشی است. بدین ترتیب با تایید کمیته ورزش 
هفتم مهرماه روز آتش نشانی و خدمات ایمنی مسابقات دوومیدانی و پینت بال به 
میزبانی سازمان آتش نشانی برگزار خواهد شد. این مسابقات به یاد شهید آتش نشان 
برکت جوذری برگزار می شود. همچنین در آبان ماه سازمان مدیریت پسماند شهرداری 
کارکنان یادواره مرحومان هاشم جعفری و  بندرعباس میزبان مسابقات دارت و شطرنج 
کارکنان شهرداری بندرعباس آذرماه  علی نوری خواهد بود. در ادامه برنامه های ورزشی 
سال جاری سازمان حمل نقل بار و مسافر از مسابقات پرتاپ آزاد بسکتبال و ضربات 

کند. پنالتی فوتسال یادواره مرحوم سعید سالاری میزبانی می 
به  امسال  بولس رشته های جدید و جذاب ورزشی دی ماه  و  بولینگ  اما مسابقات 
فرهنگی  سازمان  پایان  در  شود.  می  برگزار  بندرعباس  یک  منطقه  شهرداری  میزبانی 
به  میز  روی  تنیس  و  ساحلی  والیبال  مسابقات  میزبان  بندرعباس  شهرداری  ورزشی 
مناسبت دهه مبارک فجر خواهد بود. در این نشست نمایندگان ورزشی سازمان های 
آتش نشانی و خدمات ایمنی ، سازمان مدیریت پسماند، سازمان حمل نقل بار و مسافر 

، سازمان فرهنگی ورزشی و شهرداری منطقه یک بندرعباس  نیز حضور داشتند. 


